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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám .~L 4J 6

Érkezett : 2017 JA 1 Z.

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6 . )
Korm. rendelet 79 .* 1 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Trócsányi László Igazságügyi
Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Mennyien igényelték eddig a magáncsőd intézményét?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Nemzeti Bank adatai szerint októberben 2700 esetben sikerült a
pénzintézeteknek és a családoknak megegyezniük a jelzáloghiteleik rendezésérő l . A
hírekben megjelentek szerint a 2700 megegyezés esetében megoldásként szerepelt példáu l
a futamidő hosszabbítás, átmeneti fizetési moratórium, a Nemzeti Eszközkezel ő , illetve a
magáncsőd intézménye.
Mindezek miatt kérdezem :

• Mennyien kezdeményezték 2017 . január 13-áig a családi csődvédelemrő l szóló
eljárást?

• Az említett 2700 esetbő l pontosan mennyi esetben hozott megoldást a futamid ő
hosszabbítás, átmeneti fizetési moratórium, a Nemzeti Eszközkezel ő , illetve a
magáncsőd intézménye?

• A befogadott kérelmek közül mennyiből lett tényleges magáncs őd-eljárás?
• Átlagosan mekkora összegű és általában milyen jellegű adósságok kapcsán

kezdeményezték az eljárásokat?
• Mennyit költöttek eddig összesen a rendszer működésére és annak

kommunikációjára ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. január 12 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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